

## برنامج تطوير مهارات الذكاء الاصطناعي - تمكين كوادر حكومة الشارقة للمستقبل!

### AI Skilling Program – Empowering Sharjah's Workforce for the Future!

The future of work is AI-driven, and the Sharjah Government is at the forefront of this transformation through a strategic partnership between the Sharjah Digital Department, the Department of Human Resources, and Microsoft.

Through the AI Skilling Program, we are empowering employees at all levels with the knowledge and skills needed to enhance productivity, drive innovation, and accelerate AI adoption across government entities.

#### Programme Tracks & Outcomes

##### ↓ AI for Everyone

| الفئة المستهدفة Target Audience                  |
|--|
| جميع موظفي الحكومة.<br>All government employees. |

| النمط Format  |
|---|
| تعلم ذاتي عبر الإنترنت، وجلسات افتراضية.<br>Self-paced online learning, and virtual sessions. |

| الهدف Goal   |
|--|
| تعلم كيف يمكن للذكاء الاصطناعي أن يختصر المهام اليومية من ساعات إلى دقائق، ويقلل من الأعمال الروتينية، لتتمكن من التركيز على تقديم قيمة حقيقية في عملك الحكومي.<br>Understand how AI can cut repetitive admin work from hours to minutes, freeing up time for what matters and boosting productivity across every government role. |

Participants who complete the program will receive special completion badges.

يحصل الجميع على شارة خاصة عند إتمام البرنامج.

##### ↓ AI Champions

| الفئة المستهدفة Target Audience   |
|---|
| رؤساء ومدراء الأقسام والإدارات ممن يمتلكون معارف أساسية في مجال تقنية المعلومات.<br>Heads and managers of departments and sections with a basic background in information technology. |

| المقاعد المتاحة Seats Available   |
|---|
| محدودة لـ 100 مشارك فقط.. احجز مقعدك الآن!<br>Limited to 100 participants – Secure your spot now! |

| الهدف Goal   |
|--|
| كن نقطة التحول في جهتك: تعلم كيف تقود مبادرات ذكاء اصطناعي تقلل من المعاملات اليدوية بنسبة كبيرة، وتسهم في تقديم خدمات أسرع وأكثر دقة للمجتمع.<br>Be the turning point in your organization: Learn how to lead AI initiatives that significantly reduce manual transactions, and confidently pilot solutions that deliver faster, smarter public services. |

| النمط Format  |
|---|
| تدريب هجين (افتراضي + حضوري).<br>Hybrid training (virtual & in-person). |

Participants who complete the programme will receive special completion badges, along with a free certification voucher for eligible participants.

يحصل الجميع على شارة خاصة عند إتمام البرنامج، وقسيمة اختبار مجانية (للمؤهلين فقط).

##### ↓ AI Academy

| الفئة المستهدفة Target Audience   |
|---|
| المبرمجون والمطورون ومهندسو البيانات.<br>Programmers, developers, and data engineers. |

| المقاعد المتاحة Seats Available   |
|---|
| محدودة لـ 100 مشارك فقط.. احجز مقعدك الآن!<br>Limited to 100 participants – Secure your spot now! |

| الهدف Goal  |
|---|
| طور حلولاً ذكية تكشف عن الفحوات في ثوان، وتسرع الموافقات، وتبني أنظمة فاعلة تُحدث فرقاً ملموساً في حياة الناس.<br>Build and deploy AI tools that solve real problems like detecting anomalies in seconds or automating approvals so your work creates immediate, measurable impact. |

| النمط Format   |
|--|
| تدريب هجين مع جلسات بإشراف خبراء.<br>Hybrid training with expert-led sessions. |

Participants who complete the programme will receive special completion badges, along with a free certification voucher for eligible participants.

يحصل الجميع على شارة خاصة عند إتمام البرنامج، وقسيمة اختبار مجانية (للمؤهلين فقط).

##### ↓ Leaders Academy

| الفئة المستهدفة Target Audience  |
|--|
| شُعب القرار من رؤساء ومدراء عموم ومديري الجهات.<br>Decision-makers, including entities' directors and general directors. |

| النمط Format  |
|---|
| ورش عمل حضورية وملتقيات لكبار المسؤولين، مع توفير موارد تعليمية عبر المواقع الإلكترونية.<br>In-person executive workshops and forums complemented by online learning resources. |

| الهدف Goal   |
|--|
| تعلم كيف تحول الذكاء الاصطناعي إلى أداة استراتيجية تختصر زمن تقديم الخدمات للنصف، وتُحدث نقلة نوعية في تجربة المتعاملين.<br>Learn how to turn strategy into results like cutting service delivery time in half by embedding AI into operations and designing experiences citizens love to use. |

The workshops and forums are exclusive and by invitation only.

الورش وملتقيات حصرية وتقتصر على الدعوات فقط.

#### Why Join?

→ Learn practical AI skills that drive innovation.

→ Exclusive access to expert-led training.

→ Completion badges & certifications.

→ Limited seats for select programmes – Secure your spot early!

#### لماذا يجب أن تنضم؟

← اكتساب مهارات عملية في الذكاء الاصطناعي لتعزيز الابتكار في عملك.

← الحصول على تدريب حصري يقدمه نخبة من الخبراء في المجال.

← نيل شهادات إتمام وفرص مميزة للحصول على شهادات معتمدة.

← المقاعد محدودة في بعض البرامج.. بادر بالتسجيل لضمان مكانك!

Sign up today and take the lead in AI adoption!

سجل الآن وكن رائداً في تبني تقنيات الذكاء الاصطناعي!

For inquiries please contact us.

للاستفسارات، يرجى التواصل معنا.

For more information :

لمزيد من التفاصيل :

